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Aalborg Universitet
Selma Lagerløfs Vej 249

9260 Gistrup

Referat af 2. semestergruppemøde for Sundhedsteknologi 4. semester kandidat den 24. april 2025

Deltagere: 10401, 10402, 10403, 10404, 10405 og 10410 

Semesterkoordinator: Maciej Plocharski

Studiesekretær og referent: Tinna hjort

Afbud: 10406, 10407, 10408, 10409, 10411 og 10412

Dagsorden 

Ad 1. Godkendelse af dagsorden

Ad 2. Velkommen til semestergruppemøde og generelle meddelelser

Ad 3. Opfølgning på statusseminar 

Ad 4. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, bookingsystem, kommunikation med ansatte)

Ad 5. Projektstatus

Ad 6. Eventuelt

Ad 7. Semesterevaluering af afsluttende semester
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Ad 1. Godkendelse af dagsorden

- Dagsorden blev godkendt.

Ad 2. Velkommen til semestergruppemøde og generelle meddelelser

- Studiesekretæren orienterede om, at eksamensplanen ligger klar i Digital Eksamen.

Ad 3. Opfølgning på statusseminar

- En gruppe fortalte, at der var lavet et godt match mellem dem og opponentgruppen. 

- Hver gruppe havde to opponentgrupper. Dette synes de studerende var positivt. 

Ad 4. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, bookingsystem, kommunikation med ansatte)

- Flere af de studerende oplever at det er svært at finde grupperum. Ofte er alle rum booket i lokalebook-

ingsystemet. Flere af bookingerne bliver dog ikke benyttet og folk glemmer at afmelde deres bookinger. 

Ad 5. Projektevaluering

- Alle grupper er godt i gang med deres projekt og har alle god kontakt med vejleder.

Ad 6. Eventuelt

- Semesterkoordinator spurgte hvad de studerende synes om Et Sundt Match
- Generelt havde det været en fin oplevelse.

- Flere af de studerende synes, at det var ærgerligt, at de havde brugt så meget tid på at lave deres posters, fordi 

udbyttet ikke havde været særlig stort grundet de ikke fik besøg fra mange virksomheder. Der var for mange stu-

derende ift. virksomheder og de studerende oplevede at flere virksomheder var gået efter programmets første del 

(virksomhedspræsentationerne).

- En studerende foreslog at man byttede om på rækkefølgen af virksomhedspræsentationerne og postersessio-

nen. 

- De studerende synes, at man skal lave en oversigt til virksomhederne over hvilke uddannelser der er placeret 

hvor (til postersessionen). Så kan virksomhederne gå mere specifikt efter det de finder interessant.

- De studerende efterspurgte et dimissionsprogram. 
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